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Z á p i s n i c a    č.  8 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom, konaného  

dňa 13. 7. 2006 o 16.15 hod. na mestskom úrade vo Vrbovom 

 

 

Prítomní:   poslanci a primátor mesta  

                   

Prizvaní:   vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

       hostia 

 

1. Otvorenie 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta 

Dr. Ivan Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných.  

 

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Plán zasadnutí MsZ na II. polrok 2006 

4. Plán činnosti hl. kontrolórky na II. polrok 2006 

5. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za I. polrok 2006 

6. Správa o plnení úloh v sociálnej oblasti za I. polrok 2006 

7. Vyhodnotenie Dobrovoľného hasičského zboru, BOZ, PO a CO na území mesta Vrbové 

8. VZN o nakladaní s komunálnym odpadom, drobným stavebným odpadom a elektroodpadom 

na území mesta Vrbové 

9. VZN o zásadách uskutočňovania propagácie a reklamy na území mesta Vrbové 

10. VZN o predajnej a prevádzkovej dobe v živnostenskom podnikaní na území mesta Vrbové 

11. Rôzne 

12. Dopyty a interpelácie poslancov 

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver 

 

 

1. Schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva MsZ 

a zapisovateľky 

 
Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo za prítomnosti 8 poslancov, plénum bolo 

uznášaniaschopné.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda MVDr. Jaroslav Král, 

členovia: Ing. Michal Augustín a Mgr. Mária Kunicová. 

prítomných: 8 

za: 8                                                  proti: 0                          zdržal sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Daniela Jakábová 

a JUDr. Ivan Nosko. 

prítomných: 8                                                                                                                          

za: 7                               proti: 0                                              zdržal sa:  1 
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Za zapisovateľku bola schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 8 

za: 8                                                              proti: 0                                               zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli schválení Dr. Ivan Borovský, Ing. Ján Prievozník 

a Mgr. Mária Gajňáková. 

prítomných: 8 

za: 8                                                   proti: 0                                             zdržal sa: 0 

 

Potom primátor mesta predložil k schváleniu program riadneho zastupiteľstva, ktorý bol 

uvedený na pozvánke. Nikto z prítomných nemal k programu pripomienky ani iné pozmeňujúce 

návrhy. 

prítomných: 8 

za: 8                                                   proti: 0                                             zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenia uznesení 
 

Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia MsZ konaného dňa 6. 6. 2006 predniesol 

Ing. Prievozník. Tvorí súčasť originálu zápisnice.  

 

3. Plán zasadnutí MsZ na II. polrok 2006 
 

 Materiál spracoval Ing. Prievozník, bol súčasťou pozvánky. Je to materiál otvorený, podľa 

potreby bude upravovaný, bude možné do neho vkladať. Je priložený k originálu zápisnice. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 52/VII/2006. 

 

4. Plán činnosti hl. kontrolórky na II. polrok 2006 
 

 Plán činnosti hl. kontrolórky na II. polrok 206 vypracovala Mgr. Gajňáková, bol spolu 

s pozvánkou. Požiadavky od poslancov budú uprednostnené. Je priložený k originálu zápisnice. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 53/VII/2006. 

 

5. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za I. polrok 2006 
 

 Správu vypracovala Mgr. Gajňáková, bola súčasťou pozvánky. Je stručná, pokiaľ by mal 

niekto požiadavky na ozrejmenie, je ochotná k tomu podať vysvetlenie. Je priložená k originálu 

zápisnice. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 54/VII/2006. 

 

6. Správa o plnení úloh v sociálnej oblasti za I. polrok 2006 
 

 Správu vypracovala p. Juhásová, pracovníčka sociálneho oddelenia. Bola zaslaná spolu 

s ostatnými materiálmi, aby si ju mohli poslanci dopredu preštudovať. Je potrebné uvažovať 

o výstavbe nejakého azylového domu. Dom na Beňovského ulici je z nepálenej tehly a nie je ani 

vhodné, aby takýto obyvatelia boli v strede mesta. Začínajú sa hromadiť prípady, že si ľudia 

požičajú od nejakých finančných spoločností peniaze, nie sú potom schopní platiť a prídu 

exekúciou o dom alebo byt. 
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Rozprava: 

Dr. Král – na akom bode zastalo vybudovanie kontajnerov na Súkenníckej ulici, 

Dr. Borovský – keď sa to prehodnocovalo, zistili sme, že mesto by bolo veľmi stratové. Skôr by 

malo zmysel vybudovať jednoduché izby (ako na Beňovského ul.) a domy na Beňovského ul. 

ponúknuť na predaj. 

Ing. arch. Zachar – na vybudovanie domu sociálnych služieb by bolo možné dostať financie 

z Euro fondov, 

Ing. Augustín – kto eviduje ubytovaných na unimobunkách ? Zneužívajú lekársku starostlivosť. 

Dr. Borovský – evidencia je na Vetese, dohodli sa s Ing. Podjavorinským, že budú 2 taxy: pre 

Vrbovčanov a pre cudzích, 

Dr. Bosák – nedávať 2 ceny, ale vyriešiť to nejako sponzorsky, 

Ing. Juhásová – sú tam 2 občianky z Veľkých Kostolian, tam im nemohli pomôcť, poslali ich sem 

na ubytovňu, 

Ing. Augustín – sú ozaj chorí, neliečia sa, ešte môžu narobiť mestu problémy. 

Ing. Jakábová – mnohí Vrbovčania budú povďační za to, že neprispôsobivých občanov 

vysunieme zo stredu mesta do azylového domu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 55/VII/2006. 

 

7. Vyhodnotenie DHZ, BOZ, PO a CO na území mesta Vrbové 
 

 Správu o stave bezpečnosti vypracoval p. Boškovič. Bola súčasťou pozvánky. Veľký kus 

práce sa urobil na technickom zariadení. V súlade so zákonmi sú zabezpečované interné predpisy. 

Pán Jaroslav Madžo spomenul okrem iného aj  záplavy, ktoré postihli mesto pri prietrži mračien 

z 26. na 27. júna t.r. Vypomáhali tam chlapci z DHZ, nemajú však potrebné strojné vybavenie. 

Verí, že v budúcnosti sa nájdu peniaze na  jej zakúpenie a budú to môcť využiť nielen pri 

požiaroch, ale aj pri takýchto živelných pohromách.  

Doplnil ho aj Ing. Prievozník, spomenul správu, ktorú mesto vypracováva. Monitoruje sa, kde 

a aké škody vznikli. Vzhľadom na ten strojový park, ktorý mesto má, nedalo sa všetkým pomôcť.  

Ing. Augustín poskytne fotodokumentáciu, ktorú má z tejto udalosti (hlavne kotolňa MsÚ). 

Primátor povedal, že ho teší, že DHZ sa zaujíma aj o mládež. Na súťaži „Plameň“ vcelku obstáli 

a verí, že pôjdu v šľapajach bývalého družstva, ktoré na I. ZŠ v minulosti bolo a bolo vtedy veľmi 

dobré. 

 

Rozprava: 

Ing. Augustín – všetky prostriedky CO sú vo Vetese a I. a II. ZŠ. Zhromaždisko je ešte stále 

pri ŠZŠ na parkovisku. A chce vedieť, či sú nejaké kryty. 

Ing. Prievozník – my, ako mesto, máme evakuačný plán v prípade evakuácii ide celé Vrbové 

do Skalice. 

Dr. Borovský – na SOU (bývalý Hačkovec) sú pivnice, ktoré zodpovedajú  vytvoreniu úkrytu 

jednoduchého typu, 

p. Madžo – navrhuje vymeniť v krízovom štábe Ladislava Sabu, ktorý je už na dôchodku, za 

Jozefa Uhlíka, 

Ing. Jakábová – ventilátory na zdravotnom stredisku či by nebolo možné namontovať. S ochranou 

zdravia sú spojené aj ventilátory v týchto horúčavách. 

Dr. Borovský – poprosí Dr. Nosku, aby zistil, či by bolo možné namontovať na strop aspoň 3 

ventilátory na ovládanie, koľko by to stálo, alebo aké je možné riešenie, 

Ing. arch. Zachar – je tam vzdušná prašnosť, v zdravotných zariadeniach ventilátory nemôžu  byť, 

Ing. Koreňová – započítať náklady do nájmu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 56/VII/2006. 
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8. VZN o nakladaní s komunálnym odpadom, drobným stavebným odpadom 

a elektroodpadom na území mesta Vrbové 
 

 Materiál bol zverejnený už dávno, boli k tomu predložené 2 pripomienky, ktoré sú už 

teraz zapracované. Malo byť už schválené od 1. 1. 2006, upozornila nás na to aj Ing. Peterková 

z ObÚ ŽP v Piešťanoch. 

 

Rozprava: 

Dr. Král – je tam zapracovaný separovaný zber ? 

Dr. Nosko – rozpisom, 

Mgr. Kunicová – upozorniť občanov, aby tie PET fľaše pošliapali, 

Dr. Borovský – v tých vchodoch, kde to nerobia, dať na dvere upozornenie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 57/VII/2006. 

 

9. VZN o zásadách uskutočňovania propagácie a reklamy na území mesta 

Vrbové 
 

 Materiál spracoval Ing. arch. Zachar. Ako mustru použil VZN zo Šale, len bolo upravené 

na naše podmienky. Na komisii výstavby nebolo prerokované. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil ani nemal žiadne návrhy. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 58/VII/2006. 

 

10. VZN o predajnej a prevádzkovej dobe v živnostenskom podnikaní na 

území mesta Vrbové 
 

 Návrh VZN bolo v úradných tabuliach, nikto okrem hlavnej kontrolórky nepodal 

pripomienku. Hl. kontrolórka apeluje na zákon o nočnom kľude a väčšina takýchto zariadení je 

v centre mesta. 

 

Rozprava: 

Dr. Král – hl. kontrolórka navrhuje predĺženie len  minimálne a my sme chceli vytvoriť 

podmienky pre podnikateľov v období turistickej sezóny. A čo sa týka problémov v tých 

niektorých zariadeniach, to môže riešiť mestská polícia. 

Mgr. Gajňáková – nedodržiavajú už ani teraz platné VZN a nie je dobré vychádzať v ústrety len 

určitej časti občanov, 

Ing. Koreňová – aspoň v tom týždni aj ona apeluje na dodržiavanie zákona o nočnom kľude, 

p. Madžo – veľké problémy sú s Tequillou, Black barom, okná sú pootvárané, hudobná produkcia 

ide von. Minulý rok mali problémy, hoci tento rok ešte neboli sťažnosti. Ale VZN by sa 

vzťahovalo na všetky reštauračné zariadenia. 

Ing. Jakábová – absolútne nie je poriadok v týchto zatváracích hodinách. Aké pokuty boli 

udelené ? 

p. Madžo – 500 aj 1.000 Sk, to sú najvyššie, ktoré možno im udeliť, 

Ing. Prievozník – navrhuje zvýšiť sankciu aj na 5 tis. Sk. Možno počas leta by bolo možné 

predĺžiť, ale nie po celý rok. 

Ing. Jánoška – akékoľvek obmedzenia poškodzujú podnikanie. A zapojiť do toho aj štátnu políciu 

nielen MsP a nechať to nonstop, bez obmedzenia. 

Ing. arch. Zachar – normová hladina hluku je 30 decibelov. Dajú sa urobiť rekonštrukcie, aby sa 

zabezpečila hranica hlučnosti. 
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Ing. Sabo – je to ozaj rozdiel v tých zariadeniach, v Tequille je odhlučnené, ale u Baja ešte do 

2.00 hod. a od 6.00 hod znovu hluk. 

Ing. Jakábová – dať do Hlasu Vrbového iniciálky tých mladistvých, u ktorých bolo zistené 

podanie alkoholu v neprimeranom množstve. 

Ing. Jánoška – podľa VZN je možné použiť u tých, ktorí robia problémy, paragraf 2 ods. 3, 

Dr. Borovský – poprosí náčelníka od začiatku roka, kde boli problémové miesta, ktorí 

niekoľkokrát porušili VZN a boli udelené pokuty, pri ďalšom prvom porušení využiť paragraf 2 

ods. 3 VZN. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 59/VII/2006. 

 

11.  R ô z n e  
 

• Polročné odmeny primátorovi, zástupcovi primátora a hlavnej kontrolórke 

 

Návrh na odmenu primátorovi predniesla Ing. Kráľová. Vždy sa prehodnocuje, čo sa navyše 

zabezpečilo. Väčšinou sa upiera pozornosť na stavby. Vybudovanie stoky na Ul. 6. apríla (v 

hodnote 13 mil. Sk) bude zabezpečené a problém na Nám. J. Emanuela, ktorý zabezpečí Tavos, 

vyjde im v ústrety a urobí prepojenie. Výstavba a prestavba MŠ na Zigmundíkovej ulici a Sídl. 

9. mája, voľby – pri zabezpečovaní boli aj 25 hodín hore. Boli to veci, ktoré sa zabezpečovali 

navyše okrem vecí bežných, ktoré bolo treba zabezpečovať. Aj hl. kontrolórka rieši problémy, 

nejde reštriktívne, ale najprv upozorňuje. Finančné prostriedky sú v takej výške ako 

v predchádzajúci rok. Mali byť vyššie, ale boli použité na médiá. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – odmena by mala byť viazaná za niečo. Ak niekto urobí to, čo má v náplni práce, 

má za to plat. Aj viceprimátor – vie, že sú porušované rozpočtové pravidlá. On by navrhoval 

prijať nejakú zmluvu, aby sme už TKR nemuseli riešiť. Nejaký prevádzkový poriadok, kde 

možné situácie budú mať uvedené riešenie. A hlavná kontrolórka – správu predložila, je ochotná 

spolupracovať s poslancami. Za tú robotu by si zaslúžila 15 %. Myslí si, že schvaľovanie platu 

Ing. Prievozníkovi bolo šalamúnske. 

Ing. Kráľová – tých 30 % má hl. kontrolórka za rok a záleží, či sa to dá naraz alebo inak. 

Dr. Borovský – keby sa nechodilo na Tavos, tá kanalizácia by možno nebola. Myslí si, že tá 

odľahčovacia stoka stála 13 mil. Sk a bez tých rokovaní by sa to nedalo urobiť. Aj k tej prestavbe 

nájomných bytov – pokiaľ by sa nešlo do Bratislavy, boli tam aj termíny, ktoré sa museli stihnúť. 

Ing. Jánoška – porovnajme školstvo s verejnou správou. Kde sa viac vyprodukovalo ? 

Ing. Jakábová – aké to bolo šalamúnske rozhodnutie pri schvaľovaní platu viceprimátora, 

Ing. Jánoška – sú presne stanovené tarify a stupne, toto nie je základný klasický tarif a nie je tam 

osobné ohodnotenie, 

Ing. Kráľová – je zaradený do príslušného stupňa aj tarify, má určité percento na osobné 

ohodnotenie, za riadenie a prácu v samospráve, 

Ing. Jánoška – osobné ohodnotenie je pohyblivá zložka, má to byť pri práci navyše, to je 

motivačné, 

Ing. Sabo – priklonil by sa k vyplateniu odmien. V meste sa podarilo urobiť veľa vecí. Veľmi ho 

mrzí, čo je s Vetesom. Nevidí fungovanie moc ružovo. V minulom období sme boli dosť skúpi. 

Hlasovanie navrhuje formou nejakých lístkov. 

Ing. Jakábová – Ing. Jánoška má pravdu, že v školstve tie platy sú také, ale samospráva je iná 

sféra. 

Ing. Sabo – porovnal Vrbové s Piešťanmi. Centrum mesta Vrbového nie je o nič horšie ako tam. 

Mrzí ho stav na štadióne. 
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Dr. Borovský – na pondelok sme dohodnutí s Ing. Adamcom a začnú sa tam práce, aby to do toho 

prvého zápasu bolo. Pán Čáp by mohol dať pracovníka na zapucovanie, mesto p. Juríčka na 

maľovanie. 

Ing. Jakábová – chcem poukázať, že nie je audit ako audit, porovnala to s hotelovou akadémiou, 

kde po audite je návrh na odvolanie riaditeľa, a Vetesom sa nič nerobí. Situáciu na Vetese ľudia 

stále kritizujú. Neviem, ako sa mohol robiť audit a žiadne postihy. 

Dr. Borovský – trikrát žiada o finančný príspevok z rezervy predsedu vlády, vždy prišla negatívna 

odpoveď od jeho riaditeľky úradu vlády. Keď tu bol premiér ostatný krát, a vie, že je zaťažený na 

sakrálne pamiatky, dal mu takúto žiadosť rovno do rúk. A financie prišli a sú už rozdelené. 

p. Halama – je vidieť, že v meste sa buduje, ale tých finančných možností tu nie je veľa. 

Ing. Jánoška – je v kontakte s Ing. Kráľovou a ten interný audit do konca roka urobí, 

p. Halama – aj naša firma si dala urobiť audit a nezáväzne aj druhej firme a boli rozdielne. Tak 

ktorého sa budú držať ? 

Dr. Král – máme v rozpočte peniaze, vidíme, že v meste sa robí. Navrhuje 10 % primátorovi, 

15 % hl. kontrolórke a 10 tis. Sk zástupcovi primátora, ostatné zamestnancom mesta na útvary. Aj 

tak sme ešte hlboko pod plán. 

Dr. Borovský – čakáme, či sa tu niečo schváli, aby sme vedeli koľko peňazí môžeme prerozdeliť 

medzi ostatných pracovníkov. 

Ing. Jánoška – navrhuje tajným hlasovaním určiť a urobiť aritmetický priemer. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 60/VII/2006, 61/VII/2006 a 62/VII/2006. 

 

• Predaj nehnuteľnosti Štefanovi Kováčovi 

 

Materiál uviedla Mgr. Sitárová. Bolo to dané na posúdenie obom komisiám. 

Stanovisko ekonomickej komisie: odporúča dať súhlas k odpredaju. 

Stanovisko komisie výstavby: neboli pripomienky proti predaju. Prístup k tým ďalším parcelám 

je. Je treba stanoviť cenu. Vzhľadom na takéto podobné miesta, navrhuje cenu ako na 

Vinohradníckej alebo Ul. Fr. Kráľa. Mesto to inak nevyužije. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil ani nemal iný návrh. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 63/VII/2006. 

 

• Predaj nehnuteľnosti Rudolfovi Sabovi 

 

Materiál predložila Mgr. Sitárová. Rudolf Sabo je spoluvlastníkom nehnuteľnosti v 2/3. Žiada 

o odkúpenie 1/3 od mesta. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča schváliť, mesto tú 1/3 nevyužije. Vzhľadom k tomu, že je to 

v centre mesta malo by to byť tých 150 Sk/m², hoci stanovisko k cene komisia nedala. 

Stanovisko komisie výstavby: odporúča predaj uskutočniť. 

 

Rozprava: 

Ing. Koreňová – navrhuje tak ako bolo povedané. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 67/VII/2006. 

 

• Predaj nehnuteľnosti manželom Repickým 

 

Materiál pripravila Mgr. Sitárová. Pán Jozef Repický s manželkou si dali žiadosť o odkúpenie 

pozemku vedľa domu, na parkovanie auta. 
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Stanovisko ekon. komisie: neodporúča predaj uskutočniť. Takýmto predajom by sa mala vyjadriť 

stavebná komisia. Je to jediná príjazdová cesta ku Škodáčkech mlynu a zatarasila by sa týmto 

predajom. 

Stanovisko komisie výstavby: predaj neodporúča, zamedzil by sa prístup k vedľajšiemu pozemku. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 68/VII/2006. 

 

• Predaj nehnuteľnosti RNDr. Ľudovítovi Kurucovi, CSc. 

 

 Materiál pripravila Mgr. Sitárová, oboznámila prítomných s tým, že v r. 2003 bola 

uzatvorená zmluva, kde Dr. Kuruc požiadal o odpredaj. Pozemok prechádza cez jeho záhradu, 

jeho dom a ďalej. Geometrický plán robil p. Klčo. Táto zmluva nemohla byť zrealizovaná, 

pretože sa nedohodol s ostatnými vlastníkmi. On je spoluvlastníkom cesty v 24/28, on ten 

pozemok  by potom mestu aj daroval, pokiaľ by mu mesto vyhovelo a tú časť, o ktorú má záujem 

by odpredalo. 

Stanovisko ekon. komisie: odporúča schváliť predaj pozemku. Chce vyzdvihnúť, že materiál bol 

Mgr. Sitárovou dobre pripravený. On si to už predtým s Mgr. Sitárovou vysvetlili o aké pozemky 

sa vlastne jedná. 

Stanovisko komisie výstavby: odporúča zrušiť uznesenie č. 183/XI/2003 o odpredaji časti 

pozemku a vrátiť vyplatenú sumu a neodporúča schváliť predaj pozemku. Ing. Sabo však dodal, 

že Ing. Duračkom im nebolo toto dobre vysvetlené. Pokiaľ by im to bolo prednesené ako na 

ekonomickej komisii, boli by to inak riešili. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – urobí sa zmluva o budúcej zmluve, ošetriť aj do dedičského konania, že nám 

Dr. Kuruc mieni darovať časť cesty. 

Mgr. Sitárová – môže to viazať zmluvnou pokutou vo výške, za ktorú by mesto malo odkúpiť tú 

cestu. 

 

Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 69/II/2006 a 73/VII/2006. 

 

• Stanovenie výšky nájomného na zdravotnom stredisku 

 

 Návrh predniesol Dr. Nosko, vypracovala ho Ing. Vyskočilová, bolo to aj na ekonomickej 

komisii. Návrh je 1.600,– Sk/m² na zdravotnícke účely a 1.800,– Sk/m² na komerčné účely. 

Poukazuje na to, že cena sa opiera o nárast ceny médií.  

Stanovisko ekon. komisie: navrhuje MsZ, aby bola vypracovaná zmluva od 1. 9. 2006 až 

30. 4. 2007. Prenajaté priestory pre zdravotníkov 1.600,– Sk/m², podnikateľom 1.800,– Sk/m². 

Určiť správcu zariadenia, náklady konzultovať. 

Prehodnotenie nákladovej časti, koľko m3 sa za to určité obdobie plynu odobralo. Nie je problém 

začiatkom roka odčítať. Určiť koľko budú médiá, koľko fond opráv, mohol by to správca 

sledovať. Od médií oddeliť čiastku nájomného. ťažko potom povedať, čo je opodstatnený náklad. 

Nárast médií riešiť v zmluve. 

 

Rozprava: 

Ing. Augustín – koľko bude z toho nájmu inkasovať mesto. To zvýšenie bude akurát na zvýšenie 

médií. 

Ing. Kráľová – predpokladáme, že z toho rozdielu pôjde 50 % mestu a 50 % na fond opráv. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 64/VII/2006. 
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• Projekt na čerpanie fin. prostriedkov zo štrukturálnych fondov 

 

Ing. arch. Zachar informoval, že oslovil firmu OCTIGON, ktorá sa zaoberá vybavovaním 

euro fondov pre mestá, obce a rôzne súkromné spoločnosti. Prvé výzvy budú chodiť až za 4 

mesiace. Niektoré veci nám vyplývajú zo zákona. Mesto na to nemá, aby z vlastných 

prostriedkov to zafinancovalo. Primátor ho doplnil, že 5 % z každého projektu musí zafinancovať 

mesto. Treba zvážiť, ktoré projekty dáme urobiť. Uvidíme ešte čo bude so synagógou. Má o ňu 

záujem Američan židovského pôvodu. 

 

Rozprava: 

Ing. Jakábová – tá úspešnosť je aká – 90 %-ná ? 

Ing. arch. Zachar – áno, v Moravanoch získali veľa miliónov, 

Dr. Král – oprieť sa o nejakú firmu, ktorá by nám vedela pomôcť. Nevie do akej miery je pre nás 

záväzné uznesenie. Navrhuje neurčovať poradie, dať ich tam všetky a v budúcnosti sa ukáže, 

ktorý sa bude dať poriešiť. 

Dr. Borovský – kanalizáciu bude riešiť Tavos cez Kohézny fond a aj synagóga pôjde mimo. 

Ing. Sabo – tá provízia sa platí, až keď je to úspešné. A nebrať to ako záväzné, ale len brať túto 

správu na vedomie. 

Ing. Jakábová – projekty cez firmu OCTIGON nech prehodnotí každá komisia MsZ, je 

presvedčená, že každá komisia určí priority. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 65/VII/2006. 

 

• Prepojenie ulíc Hrabinská a Mikulášska 

 

Ing. arch. Zachar predniesol MsZ návrh, že ak by sa MsZ rozhodlo pre jeden alebo druhý 

variant riešenia prepojenia týchto ulíc, vždy by bol niekto nespokojný. Keďže mesto tam nemá 

pozemky, nech si to vyrieši p. Brandejs sám, v zmysle stavebného zákona. 

 

Rozprava: 

Ing. Sabo – v týchto intenciách bolo na začiatku aj hovorené na komisii. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 66/VII/2006. 

 

• Správa o činnosti firmy Korekt 

 

Správu podal Ing. arch. Zachar. Problém vznikol vtedy, keď p. Gajdošech začal páliť 

pneumatiky, vraky áut, ľudia sa sťažovali. Boli tam prítomní aj z ObÚ ŽP Piešťany. V tejto 

záležitosti začali konať hlavne oni. Mesto by mu malo dať nejaké podmienky, pokiaľ ich nebude 

dodržiavať, môže potom pristúpiť k pozastaveniu činnosti prevádzky. 

Stanovisko komisie výstavby a ŽP: odporúča činnosť firmy sledovať. Ak sa zistí, že sa tam 

nachádza autovrakovisko, pozastaviť činnosť. On má povolený zber farebných kovov. Na 

rozoberanie áut musí mať zabezpečené ďalšie činnosti (odvoz olejov ap.). On zas na druhej strane 

ponúka lepšie ceny ako Bachár. Má povolenie len do 31. 12. 2007. Pokiaľ budú problémy, mesto 

mu povolenie nepredĺži. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 70/VII/2006. 

 

• Odpredaj plynového zariadenia na Hrabinskej ulici 

 

 Návrh do MsZ pripravila Ing. Valová. Komisia výstavby odporúča plynové zariadenie 

odpredať. 
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Stanovisko ekon. komisie: odporúča predaj plynového zariadenia. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 71/VII/2006. 

 

• Nájomné v priestoroch kúrie Beňovského 

 

Materiál pripravila Mgr. Sitárová. Bola na ňu daná požiadavka, aby prerátala nájomné 

v týchto priestoroch. Dodala, že spotreba vody sa robí na základe vodomerov a nie je tam 

samostatné vykurovanie. Do tohto obdobia platili nájomné, na dodávku elektriny mali uzatvorené 

zmluvy s energetickými závodmi, vodu im prerátavalo mesto. 

Stanovisko ekon. komisie: treba vypracovať VZN o nájme nebytových priestorov, s účinnosťou 

od 1. 1. 2007. 

 

Rozprava: 

Ing. Sabo – záleží ako sú urobené zmluvy, 

Dr. Král – prečo sú rozdielne nájmy ? 

Mgr. Sitárová – niektoré priestory sa nedarilo obsadiť, tak sa išlo s nájomným dolu, 

Ing. Sabo – nevie, či to je férové teraz meniť výšku nájomného. Oni tam išli za určitých 

podmienok. 

Dr. Borovský – navrhuje rovnaký nájom, aby neboli rozdiely. 

Mgr. Sitárová – máme zmluvy s podnájmom – Kojnok, Chudá, aby mesto nemuselo do toho 

vstupovať. A sú uzatvorené zmluvy aj na dobu určitú, aby tí podnikatelia si mohli vypočítať 

návratnosť vložených investícií. 

Ing. Jánoška – bez ohľadu na to, kto bude nájomcom, dať rovnaké nájomné. A zvlášť nájomné 

a zvlášť médiá. 

Dr. Borovský – ale my nemôžeme účtovať médiá, pretože nemáme na to licenciu. 

Ing. Augustín – nájom platí do účinnosti nového VZN. 

Dr. Borovský – v rámci zrovnania podnikateľských podmienok bude rovnaký nájom vo výške 

1.607 Sk/m². 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 72/VII/2006. 

 

• Riešenie kanalizácie na Hviezdoslavovej ulici 

 

Na zasadnutie MsZ sa dostavili občania z Hviezdoslavovej ulice, aby im poslanci pomohli 

doriešiť problémy s kanalizáciou. Tento problém sa už vlečie dlhšiu dobu. Na predchádzajúcich 

zasadnutiach dostali súhlas riešiť túto vec prípojkami. Boli zavolaní pracovníci z Tavosu aj 

Ing. arch. Zachar z MsÚ. Odporučili im, že by bolo dobré ešte pred napojením na kanalizáciu 

urobiť monitoring starej kanalizácie kamerou. Tú časť od ich bytovky po Špeciálnu základnú 

školu, keby dalo mesto súhlas, chceli by celý ten úsek dať prepláchnuť. Ing. arch. Zachar 

povedal, že od Ing. Valovej vie, že kanalizácia nie je majetkom Tavosu, ale naša. Navrhujú časť 

od bytovky po Domov dôchodcov, že zafinancujú občania a do Domova dôchodcov po ŠZŠ by 

malo zafinancovať mesto. Ja ešte ďalšia možnosť, že nebudú už investovať do starej kanalizácie, 

ale sa rovno napoja na novú kanalizáciu na Hviezdoslavovej ulici. Projekt však musí urobiť 

prevádzkovateľ. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – jedná sa o prípojku a tú si musí hradiť občan – prípojka je od bytovky po 

zaústenie do kanalizácie. Vývod urobiť pod povrchom suterénu. 
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p. Halama – bojí sa, že sú tam napojené 3 domy, ktoré boli tam napojené. Aby sa nestalo, že ich 

odstavia. Mal by to Roman Klčo preveriť. 

Ing. Sabo – ak by boli napojení na starú kanalizáciu, bolo by to aj im vyrážalo, 

Dr. Borovský – zamerať v suteréne a napojiť na kanalizáciu – technicky to doriešiť. 

Ing. arch. Zachar by bol nápomocný Ing. Antalovi a stálo by za to, napojiť na novú kanalizáciu 

a nerobiť žiadny monitoring. Je však potrebný súhlas všetkých vlastníkov. Ing. Sabo – dať urobiť 

rozpočet koľko by to stálo, 

Ing. arch. Zachar – treba najprv projekt u p. Antala a potom ho požiadať o rozpočet. Primátor má 

dobré vzťahy s Tavosom, až by oslovil Ing. Kuběnu, 

 

Dr. Borovský – osloví Ing. Kuběnu, aby požiadal p. Antala a za pomoci Ing. Valovej 

a Ing. arch. Zachara dať výškovo zamerať, urobiť projekt a rozpočet. 

 

• Informatívna správa o projekte „Bezpečné mesto“ a „Čierne havrany“ 

 

 Správu predniesol p. Madžo, náčelník mestskej polície. Boli podané 2 projekty. Z 280 

bolo cez Orange vybraných 39. Teraz mesto dalo požiadavku na Krajský úrad. Ministerstvo 

vnútra by malo rozhodnúť. Je to prevzaté zo severských krajín, tam to beží. Teraz to už robia na 

Starej Turej. Monitorujú len vonku, komunikujú s mladými ľuďmi. Čo sa týka kamerového 

systému – je tam rozpočet 2,8 mil. Sk. Mesto by prispelo 300 tis. Sk. Išlo by to cez TKR, rozvody 

sú, využili by ich tu. Tieto priestory musia byť označené, že sú monitorované. Mala by to byť 

hlavne kúria – gymnázium, stred mesta – park, VÚB a Beňovského ulica smerom dolu. 

 

Rozprava: 

Dr. Král – podporiť túto myšlienku, či už „čiernych havranov“ alebo kamerový systém. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 74/VII/2006. 

 

• Úprava platu zástupcovi primátora 

 

Materiál predložila Ing. Kráľová. Do 1. 7. 2006 dochádza k úprave platov v samospráve – 

valorizácia 6 %. Upravuje sa základný plat, ostatné položky zostávajú nezmenené. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 74/VII/2006. 

 

• Úprava rozpočtu v položke na TKR 

 

 Ing. Kráľová predložila požiadavku o úpravu rozpočtu mesta v položke na TKR vo výške 

553.036,– Sk s DPH na úhradu faktúry firme M–Elektronik Martin. 

 

Rozprava: 

Ing. Sabo – to sa nedá z ničoho nič zaplatiť takú čiastku. Najprv sme hlasovali proti a teraz 

zahlasujeme za to.  

Ing. Kráľová – prepočítavali to na hodiny, keby to boli na jednotlivcov, boli by to väčšie sumy. 

Ing. Sabo – boli popodpisované nezmysly, 

Ing. Prievozník – tá robota sa urobila. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 76/VII/2006. 
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12. Dopyty a interpelácie 
 

Ing. Koreňová – poprosiť Ing. Kriháka orezy stromov popri cestách Fr. Kráľa, Družstevnej 

a Komenského. Autá obchádzajú tieto stromy, bojí sa, aby nedošlo k nešťastiu. 

Dr. Borovský – Ing. Valová vyzve vlastníkov. 

•  

Ing. Koreňová – nejde mestský rozhlas na Ul. Fr. kráľa. Sú tam asi slabé aparáty. Cintorínsky 

potok je znečistený, vyzvať Povodie Váhu na vyčistenie. Pozemok (p. Gregor bývalý majiteľ) je 

nepokosený, je tam burina. Pri tej ostatnej búrke im zalialo záhradu, pivnicu. Vylial sa Šípkovec. 

Vedľa má p. Šimončík postavený stav a ten sa zvalil. Je to tam ohlásená stavba ? 

Dr. Borovský – Ing. arch. Zachar a Ing. Valová napíšu list. 

•  

Ing. Koreňová – kedy sa bude robiť pretlaková kanalizácia, 

Dr. Borovský – je tam treba mať spätné klapky. Vedia to namontovať Kubalovci. 

•  

Ing. Jánoška – to detské ihrisko je pod návalom blata. 

Dr. Borovský – úloha pre Ing. Kriháka – na jeseň (cez agrotechnický termín) zasiať trávu. 

Ing. Prievozník – vyvážali ľudia blato a žiadajú kontajner. Kto to zaplatí ? 

Dr. Borovský – mesto to uhradí a bude si to nárokovať cez tie škody, ktoré nahlasujeme štátu. 

•  

p. Halama – občania z Hviezdoslavovej ulice sa pýtajú, prečo sa zrušil chodník pri ŠZŠ, 

Dr. Borovský – to zrušila škola, veď je tam pešia zóna, môžu chodiť po ceste. 

•  

Primátor ešte oznámil, že výberové konanie spoločnosti na separovaný zber sa uskutoční 

19. 7. 2006 o 16.00 hod v zasadačke MsÚ.  

 

13. Návrh uznesení 
Uznesenie č. 52/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje - 

Plán zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom na II. polrok 2006. 

prítomní: 9 

za: 9                     proti: 0          zdržal sa: 0 

Ing. J. Prievozník, Ing. M. Augustín,                    

P. Halama, Dr. J. Král, Dr. I. Nosko, 

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

Ing. J. Jánoška, Ing. L. Sabo,  

 

Uznesenie č. 53/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

Plán činnosti hlavnej kontrolórky mesta Vrbové na II. polrok 2006. 

 

prítomní: 9 

za: 9                     proti: 0          zdržal sa: 0 

Ing. J. Prievozník, Ing. M. Augustín,                    

P. Halama, Dr. J. Král, Dr. I. Nosko, 

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

Ing. J. Jánoška, Ing. L. Sabo,  
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Uznesenie č. 54/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- berie na vedomie – 

správu o činnosti hlavnej kontrolórky mesta Vrbové za I. polrok 2006. 

 

Uznesenie č. 55/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- berie na vedomie – 

správu o plnení úloh v sociálnej oblasti za I. polrok 2006. 

 

Uznesenie č. 56/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- berie na vedomie – 

vyhodnotenie DHZ, BOZ, PO a CO na území mesta Vrbové. 

 

Uznesenie č. 57/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

VZN č. 5/2006 o nakladaní s komunálnym odpadom, drobným stavebným odpadom 

a elektroodpadom na území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 10 

za: 9                     proti: 1          zdržal sa: 0 

Ing. J. Prievozník, Ing. M. Augustín,            Ing. J. Jánoška,            

P. Halama, Dr. J. Král, Dr. I. Nosko, 

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

Ing. L. Sabo, Ing. V. Koreňová 

 

Uznesenie č. 58/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

VZN č. 6/2006 o zásadách uskutočňovania propagácie a reklamy na území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 9 

za: 9                     proti: 0          zdržal sa: 0 

Ing. J. Prievozník, Ing. M. Augustín,                        

P. Halama, Dr. J. Král, Dr. I. Nosko, 

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

Ing. V. Koreňová, Ing. J. Jánoška, 

 

 

Uznesenie č. 59/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

VZN č. 7/2006 o predajnej a prevádzkovej dobe v živnostenskom podnikaní na území mesta 

Vrbové. 
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prítomní: 10 

za: 7                   proti: 3          zdržal sa: 0 

Ing. M. Augustín,  Ing. J. Jánoška,                Ing. J. Prievozník,          

P. Halama, Dr. J. Král, Dr. I. Nosko,             Ing. V. Koreňová, 

Mgr. M. Kunicová, Ing. L. Sabo,                   Ing. D. Jakábová, 

 

Uznesenie č. 60/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

odmenu za I. polrok 2006 pre primátora Dr. Ivana Borovského v zmysle Zákona 253/1994 

o právnom postavení a platových podmienok starostov obcí a primátorov miest v platnom znení 

podľa § 5 ods. 1 vo výške 10 % súčtu platov za obdobie január – jún 2006. 

 

prítomní: 9 

za: 8                     proti: 1          zdržal sa: 0 

Ing. J. Prievozník, Ing. M. Augustín,            Ing. V. Koreňová            

P. Halama, Dr. J. Král,  

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

Ing. L. Sabo, Ing. J. Jánoška,  

 

Uznesenie č. 61/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

odmenu  za  I.  polrok  2006  pre  zástupcu  primátora  mesta  Ing.  Jána  Prievozníka  vo výške 

10.600,– Sk. 

 

prítomní: 9 

za: 5                     proti: 3          zdržal sa: 1 

Ing. M. Augustín, Ing. L. Sabo,      Ing. V. Koreňová,                     Ing. J. Prievozník,    

Dr. J. Král, Mgr. M. Kunicová,      Ing. J. Jánoška, 

Ing. D. Jakábová,                                              P. Halama,   

 

 

Uznesenie č. 62/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

odmenu za I. polrok 2006 pre hlavnú kontrolórku Mgr. Máriu Gajňákovú v zmysle Zákona 

369/1990 o obecnom zriadení v platnom znení podľa § 18 c ods. 5 vo výške 16 % súčtu platov za 

obdobie január – jún 2006. 

 

prítomní: 10 

za: 10                     proti: 0          zdržal sa: 0 

Ing. J. Prievozník, Ing. M. Augustín,            

P. Halama, Dr. J. Král, Ing. J. Jánoška,  

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

Ing. L. Sabo, Ing. V. Koreňová, Dr. I. Nosko, 
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Uznesenie č. 63/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- predbežne schvaľuje  - 

zmluvný prevod – odpredaj nehnuteľnosti  v  katastrálnom území Vrbové a to pozemku 

označeného p.č. 228  o výmere cca 504 m²,  druh pozemku ostatná plocha  

a to pre : 

– Štefana Kováča, nar. 15.8.1931 

– bytom :  Piešťany, Staničná 33/16   

– v  celosti  do výlučného vlastníctva     

a to za cenu 30,– Sk/m². 

 

prítomní: 7 

za: 5                         proti: 2          zdržal sa: 0 

Ing. M. Augustín, Mgr. M. Kunicová,                 Ing. V. Koreňová, 

Ing. J. Jánoška, Ing. D. Jakábová,                        P. Halama, 

Ing. L. Sabo,                                                    

 

Uznesenie č. 64/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

nájomné na zdravotnom stredisku s médiami vo výške 1.600,– Sk/m² na zdravotnícke účely 

a 1.800,– Sk/m² na komerčné účely s platnosťou od 1.9.2006. 

 

prítomní: 10 

za: 8                      proti: 2          zdržal sa: 0 

Ing. J. Prievozník, Dr. I. Nosko,                        Ing. M. Augustín,            

P. Halama, Dr. J. Král,                                       Ing. J. Jánoška,  

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

Ing. L. Sabo, Ing. V. Koreňová,  

 

Uznesenie č. 65/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- berie na vedomie – 

správu do MsZ EUROFONDY predloženú Ing. arch. Zacharom pre roky 2007 –2013. 

 

 

Uznesenie č. 66/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

stanovisko útvaru výstavby, územného rozvoja a životného prostredia v nasledovnom znení:   

Mesto Vrbové nemá strategický zámer budovať komunikáciu na prepojenie ulíc Hrabinská – 

Mikulášska cez pozemok p. Brandejsovej, preto nebude určovať ani jej presnú polohu. Mesto 

Vrbové sa nebude spolupodieľať na výstavbe lokality Brandejsová. Vlastníci pozemkov musia 

uskutočniť výstavbu v súlade so stavebným zákonom. Pred začiatkom výstavby si dajú 

vypracovať územný plán zóny, ktorý bude schválený mestským zastupiteľstvom. Územný plán 

zóny musí obsahovať funkčné využitie územia, zastavovacie podmienky jednotlivých domov, 

vrátane napojenia na inžinierske siete a napojenie na miestnu komunikáciu. 
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prítomní: 9 

za: 7                     proti: 0        zdržal sa: 2 

Ing. M. Augustín, Ing. V. Koreňová                              Ing. J. Prievozník,  

P. Halama, Dr. J. Král, Ing. L. Sabo,           Ing. J. Jánoška,  

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

 

 

Uznesenie č. 67/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

zmluvný prevod - odpredaj nehnuteľnosti v katastrálnom území Vrbové a to pozemku 

označeného p.č. 2561/2  o výmere 91 m²,  druh pozemku  - zastavané plochy a nádvoria v podiele 

1/3 a to pre : 

Rudolfa Sabu, nar. 1.5.1940 

-  bytom :  Vrbové, Sadová 1049/3   

v podiele 1/3 do výlučného vlastníctva 

za cenu: 150,– Sk/m². 

 

prítomní: 9 

za: 8                     proti: 0          zdržal sa: 1 

Ing. J. Prievozník, Ing. M. Augustín,                                Ing. L. Sabo, 

P. Halama, Dr. J. Král, Ing. J. Jánoška,  

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

Ing. V. Koreňová,  

 

Uznesenie č. 68/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- neschvaľuje -  

zmluvný prevod - odpredaj nehnuteľnosti  v  katastrálnom území Vrbové a to časti  pozemku 

označeného p.č. 2665/1  o výmere cca 20 m²,  druh pozemku  - zastavané plochy a nádvoria a to 

pre : 

Jozefa Repického, nar. 25.6.1959 

a manželku 

- Máriu Repickú, rod. Čapková, nar. 1.2.1966 

obaja bytom :  Vrbové, Bočná 142/12 

v celosti do bezpodielového spoluvlastníctva manželov. 

 

prítomní: 8 

za: 8                               proti: 0         zdržal sa: 0 

Ing. J. Prievozník, Ing. L. Sabo, Ing. V. Koreňová,  

P. Halama, Dr. J. Král, Ing. J. Jánoška,  

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

 

 

Uznesenie č. 69/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– ruší – 

uznesenie č. 183/XI/2002 zo dňa 21. XI. 2002. 
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prítomní: 9 

za: 9                     proti: 0          zdržal sa: 0 

Ing. J. Prievozník, Ing. M. Augustín,  

P. Halama, Dr. J. Král, Ing. J. Jánoška,  

Ing. L. Sabo, Ing. D. Jakábová, 

Mgr. M. Kunicová, Ing. V. Koreňová,  
 

Uznesenie č. 70/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- berie na vedomie – 

správu komisie výstavby a životného prostredia o činnosti firmy Korekt, Semenárska ul. č. 1310 

(Igor Gajdošech) – zber kovových odpadov. 

 

 

Uznesenie č. 71/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje – 

odpredaj plynového zariadenia na Hrabinskej ulici II. etapa Ø 63 x 5,8 mm v dĺžke 193 m a 4 

kusov prípojok Ø 32 x 3 mm v dĺžke 22 m Slovenskému plynárenskému priemyslu a.s. Mlynské 

nivy 44/a, 825 11 Bratislava 26, divízia distribúcie. 

 

prítomní: 10 

za: 10                     proti: 0          zdržal sa: 0 

Ing. J. Prievozník, Ing. M. Augustín,            

P. Halama, Dr. J. Král, Ing. J. Jánoška,  

Ing. D. Jakábová, Mgr. M. Kunicová,  

Ing. L. Sabo, Ing. V. Koreňová, Dr. I. Nosko, 

 

 

Uznesenie č. 72/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje –  

zmenu uznesenia MsZ vo Vrbovom č. 189/XII/2002  s účinnosťou od 1.8.2006 takto: 

ročné nájomné v predajni:  

- „Zlatníctvo“ je  .......................... 1 669,- Sk/m²   

- „ Kaderníctvo“ je ....................... 1 247,- Sk/m²  

-„ Textil“  je ................................. 1 607,- Sk/m²  

- „ mestské WC „ je .......................  247,- Sk/m² z výmery 24,46 m² 

do schválenia nového VZN o nájme nebytových priestorov, 

a za obdobie od 1. 1. 2005 do 31. 7. 2006 dofaktúrovať 247,– Sk/m² na vykurovacie médiá. 

Ostatné znenie  uznesenia MsZ vo Vrbovom č. 189/XII/2002 zostáva nezmenené. 

 

prítomní: 9 

za: 5                     proti: 1            zdržal sa: 3 

Ing. J. Prievozník,  Dr. J. Král,                       Dr. I. Nosko,                               Ing. M. Augustín,  

P. Halama, Ing. D. Jakábová,                                                                                 Ing. J. Jánoška,  

Mgr. M. Kunicová,                                                                 Ing. L. Sabo, 
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Uznesenie č. 73/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje  -   

zmluvný prevod - odpredaj nehnuteľnosti  v  katastrálnom území Vrbové a to  pozemku 

označeného p.č. 1306  o výmere cca 2 808 m²,  druh pozemku  - orná pôda v podiele 4/28 a to 

pre: 

-  RNDr. Ľudovíta Kuruca, CSc., nar. 21.3.1944  

-  bytom :  Bratislava, Tehelná 25   

-  v celosti  do výlučného vlastníctva     

za cenu: 10.774,– Sk 

 

prítomní: 9 

za: 7                     proti: 0          zdržal sa: 2 

Ing. J. Prievozník, Ing. M. Augustín,                                             P. Halama, 

Dr. J. Král, Ing. J. Jánoška, Ing. L. Sabo,                                 Ing. D. Jakábová, 

Mgr. M. Kunicová, Ing. V. Koreňová,  

 

Uznesenie č. 74/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- berie na vedomie – 

informatívnu správu o projekte „Bezpečné mesto“ a „Nočné havrany“.   

 

Uznesenie č. 75/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- schvaľuje  -   

navýšenie platu zástupcovi primátora Ing. Jánovi Prievozníkovi na výšku 26.140,– Sk z dôvodu 

valorizácie platov pracovníkom vo verejnej správe od 1. 7. 2006. 

 

prítomní: 10 

za: 9                     proti: 0          zdržal sa: 1 

Ing. M. Augustín, P. Halama, Dr. J. Král,             Ing. J. Prievozník, 

Ing. J. Jánoška, Ing. D. Jakábová,  

Mgr. M. Kunicová, Ing. L. Sabo,  

Ing. V. Koreňová, Dr. I. Nosko, 

 

Uznesenie č. 76/VII/2006 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

- súhlasí  -   

s úpravou rozpočtu mesta Vrbové v položke na TKR v roku 2006 vo výške 553.036,– Sk s DPH 

a následne s úhradou faktúr firme M–Elektronik Martin. 

 

prítomní: 10 

za: 6                     proti: 3          zdržal sa: 1 

Ing. J. Prievozník, Ing. D. Jakábová,                 Ing. M. Augustín,                    Ing. V. Koreňová, 

P. Halama, Dr. J. Král,                                       Ing. J. Jánoška,  

Mgr. M. Kunicová,  Dr. I. Nosko,                      Ing. L. Sabo, 
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14.  Z á v e r 
 

Materiály potrebné prerokovať boli predložené a prerokované, boli prijaté k nim 

uznesenia. Primátor mesta poďakoval prítomným za účasť a ukončil o 22.20 hod. zasadnutie 

mestského zastupiteľstva. 

 

Vo Vrbovom 18. júla 2006 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

 

 

                  .................................................. 

             PaedDr. Ivan Borovský 

                   primátor mesta 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Daniela Jakábová         ................................................. 

 

2.   JUDr. Ivan Nosko      ................................................. 

 

 
 


